
 
Besluitenlijst Commissie Begroting & Verantwoording Eemnes 

Datum 07-10-2024 
Tijd 20:00 - 22:00 
Locatie BEL-kantoor, Raadzaal 0.26 
Voorzitter E. Schade 
Griffier A.H. de Graaf-Gerrits 
Aanwezig M.C.A. Riemens (DB), J. de Zeeuw (DB), B. Roorda (VVD), P. Defferding 

(D66), S. Wiering (D66), M. van der Linde-Eggenkamp (VVD), P. Seldenrijk 
(CDA), R. van Schaik (CDA), M. Overbeeke (PvdA), M. van den Brink 
(PvdA), J. van der Vegt (PvdA), R. Raben (DB), R. Kouwenhoven (DB). 
Wethouder ten Have, wethouder Havinga-De Jong 
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Technische toelichting Begroting 2025 
PvdA graag een toelichting op de toegevoegde memo van vanmiddag over de 
ontwikkeling binnen de lokale lasten 
Toezegging: Er komt deze week nog een overzicht van alle 
(bezuinigings)voorstellen die wel en niet worden aangeboden aan de raad. 
De provincie kijkt extra naar de gemeenten in Utrecht of de begrotingen 
voldoende sluitend zijn. 
Toezegging: Uiterlijk deze week komt er nog een overzicht rioolrecht 
mogelijkheden.  
 
Begroting 
CDA zijn rioolrechten ook omhoog gegaan?  
Burg: rioolrechten gaan ook omhoog maar minder omhoog 13,5 % i.p.v. 23% 
Burg: gemeente gaat kijken of de Eigenarenheffing voor 1 of meerpersoons- 
huishoudens per 2026 kan worden gewijzigd naar 1 riooltarief per aansluiting. 
Bij de kosten van het riool hebben we namelijk niet te maken met het gebruik. 
De heffing kan via WOZ maar ook via bedrag per aansluiting in een 
eigenarenheffing of een gebruikersheffing. Voorkeur gaat uit naar 
eigenarenheffing.  
Voorstel vanuit het college is om over te stappen naar eigenarenheffing. 
D66 ook nog inregelkosten voor deze overstap? Burg: er komt vast een 
voorstel vanuit Baarn hiervoor. 
DB hoeveel kwijtscheldingen hebben we? Burg: op jaarbasis ong. €55.000,-  
CDA aangaande het niet meer schrijven van BEL uren op programma’s is het 
best lastig om in te schatten. Het gaat over best grote bedragen per 
programma, bijvoorbeeld de buitendienst. Het lijkt alsof daar veel overhead aan 
is toegevoegd, graag iets meer uitleg hierbij? Is dat overhead, uren, inhuur? 
Burg: gaat proberen deze week een nadere toelichting kunnen opstellen 
(toezegging) 
CDA zijn er opties bij de bedragen voor de brandweer? 



Burg: bij de brandweer spelen ontwikkelingen m.b.t. aanpassingen gebouw. 
Verduurzaming is goed maar hopelijk ook terug te verdienen. 
CDA heeft overdragen gebouw aan de VRU ook gevolgen voor de 2e 
tankautospuit? Burg: alleen gebouw gaat dan over niet de diensten. 
CDA groenonderhoud onderhoudsniveau eerst 10% stijgen en daarna weer 
terug waar zit het verschil in? Waarom niet in één lijn doortrekken? 
Burg: zegt toe dit technisch uit te laten zoeken (toezegging) 
CDA hebben wij al apparatuur in de buitenlampen die dimbaar zijn? 
Burg: ja dat hebben we maar gebruiken we nog niet en moet eerst beleid op 
komen. 
CDA groenonderhoud is in transitie, kunnen er mensen met een afstand tot de 
arbeidsmarkt worden ingezet in het onderhoud van de buitenruimte? 
Burg: op korte termijn niet, wellicht op langere termijn (mensen uit de bijstand 
maar heeft goede begeleiding nodig)  
DB einde programma staat een samenvatting van de financiële impact. Bij 
programma 2 is dat wat rommelig, niet dezelfde termen gebruikt. Kan daar 
naar gekeken worden. bijv. uren civiel  
Burg: hoort in programma 6 
Pvda pag. 41 staat pachten van gronden maar kan beter zijn verpachten. 
Burg: dat wordt inderdaad bedoeld. 
CDA is het Energie Diensten Centrum aanvullend op Eemnes Energie? 
Wethouder geeft aan dat dat klopt, het bijt elkaar niet. 
Pvda er wordt nu toch gebruik gemaakt van het dienstenbureau Gooi en 
Vechtstreek? 
Wethouder geeft aan dat dat klopt, we hebben meer aan EDC Eemland dus we 
laten het Energie Diensten Centrum Gooi en Vecht vallen. 
Pvda wel eerder vrije kavels uitgeven, meer huizen bouwen in 2025 levert dat 
winst op? 
Burg: is vermindering van het risico. 
CDA leveren de huidige zendmasten ook geld op?  
Burg: dat zijn oude contracten maar de mast op de kerktoren levert wel €8000,- 
per jaar op. 
PvdA onderwijshuisvesting ook gedacht aan de Noordrand? Is dat handig om 
het gebied integraal te bekijken in combinatie met woningbouw? 
CDA hoe zit het met de bibliotheek, krijgen die ook een taakstelling?  
Burg: staat verderop, bibliotheek huisvestinglasten loopt nog discussie over. 
Voor 2025 is subsidie al verleend dus komt hier nog niet in voor. 
D66 wat zijn de afspraken rondom het zwembad De Biezem 
DB is het wel goed om door te gaan met HBEL, met name op het gebied van 
overhead wel heel duur. Hoe ver gaan we door, komt dat nog een keer terug? 
Burg: voor 2025 ligt dit vast maar wel discussie mogelijk in 2026. 
PvdA bij Zicht op werk bijeenkomst zaten veel mensen aan tafel maar de vraag 
was wel of het wel efficiënt en effectief; is het niet beter bij het regionaal 
werkcentrum aan te sluiten. 
Wethouder Havinga-de Jong geeft aan dat inderdaad discussie mogelijk is bij 
mensen met een grotere afstand tot de arbeidsmarkt hoe te bemiddelen. 
DB wel raar dat er al een bedrag is opgenomen in de begroting voor een 
eventuele ROL, de raad wordt zo wel voor het blok gezet + het is een 
aanzienlijk bedrag. Voelt alsof de vluchtelingenopvang een verdienmodel is. 
D66 Hoe weet je of iemand forens is? 
Burg: navragen bij Baarn want zij hanteren dat, vragen hoe dat werkt. 
 
Burg: paragraaf weerstand is niet helemaal goed berekend. 
Bijvoorbeeld bruto schuldquote netto is niet juist 
 



CDA VIBE gelden geïnvesteerd, 2 gemeenten moeten nu bezuinigen. Kunnen 
we wat doen om kosten te dempen?  
Burg: we doen het met zijn drieën dus daarover moet overleg zijn. Andere kant 
is om met de investeringen in VIBE de BELcombinatie te versterken. De 
versterking lijkt goed te lukken in de diverse teams.  
 
VVD meerjarenbegroting geeft aan dat het de komende jaren niet gaat lukken 
om een sluitende begroting te krijgen. Toch is die eind 2028 weer op orde. 
Waarom laten we dat niet zien? graag aandacht voor het staatje. Zijn de juiste 
gegevens gebruikt voor de balanspositie. 
Burgemeester zegt toe dit na te laten kijken. 
 
PvdA vergelijking met andere gemeenten in de woonlasten memo. Kan er ook 
inzicht komen in de WOZ waarde van de verschillende woningen uit die andere 
gemeenten. 
Burg: we hebben gekozen voor bedragen, wat betaald de burger. Wordt ook zo 
gebruikt in de Coelo overzichten. Dat is het meest relevant voor de burger. 
 
De begroting is opgebouwd op basis van worst case scenario. Naar een 
duurzaam evenwicht is zo’n 65 voorstellen. Meerjarig blijft het dunnetjes. Het is 
krap maar het geeft aan dat we voldoende aan het stuur zitten maar het houd 
niet over. 
 
VVD in 2025 gaat het net lukken en dan komt het college volgend jaar weer 
met ongeveer hetzelfde verhaal. 
Burg: dan zal het over een paar ton gaan. 
DB bestuurskracht, toon je dat met 65 voorstellen? Maak je hiermee een sterke 
indruk? 
PvdA wel compliment voor college voor het ombuigingsdocument, dat leest 
goed en is overzichtelijk. 
VVD geeft ook compliment voor de inzichtbaarheid en leesbaarheid van het 
document met de ombuigingen. 
CDA blz.45 vaste schulden nemen enorm toe. Financieren we de hele boel? 
Burg: Zuidpolder Zuid is als volledige financiering opgenomen maar daar komt 
nog discussie over hoe we dat gaan doen. Ook veel leningen zijn opgenomen 
onder de huidige omstandigheden en niet rekening gehouden met aflossingen 
etc. 
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Sluiting 23.15 uur 
 

 


